
                                     Skölvene Fiber Ekonomisk Förening

                                                       Protokoll

               Extra föreningsstämma den 15 maj 2017 i Hudene församlingshem

 1.   Mötets öppnande
       Kurt Fredriksson öppnade mötet och hälsade välkommen. Han informerade om  hur
       långt grävningen kommit samt gav lite information om Telias behov av  
       uppgifter gällande valet av abonnemang.

    2.    Godkännande av dagordningen
           Dagordningen godkändes.

    3.    Val av ordförande för mötet
           Kurt Fredriksson valdes till ordförande för mötet.

    4.    Val av sekreterare för mötet
           Barbro Ström valdes till sekreterare för mötet.

    5.   Val av 2 justerare tillika rösträknare
          Stämman valde Jörgen Henriksson och Kent Lennartsson.

    6.    Fråga om mötet utlysts i behörig ordning
     Kallelse är utlyst i behörig ordning via mail och brev, samt införd på föreningens  
     hemsida. Godkändes av medlemmarna.

     7.   Fastställande av röstlängd      
           41 röstberättigade medlemmar var närvarande. Röstlängden godkändes.

    8.  Årsmötesprotokollet
          Årsmötesprotokollet låg till grund för beslutet som skulle fattas under punkt 9.
          Protokollet godkändes.

   9.   Fastställande och beslut av det förslag till stadgar som godkändes vid  
         föreningsstämman den 27 mars 2017.
         Medlemmarna svarade JA och godkände förslaget.

  10.   Information om verksamheten och framtiden
          Berndt Bengtsson informerade om skillnaden mellan passiv respektive aktiv fiber.
          Dessutom om möjligheten att teckna sig för gruppabonnemang genom
          fiberföreningen, att välja öppen fiber eller att vara passiv. Företag kan endast
          välja öppen fiber. Ett flertal frågor ställdes där svar kunde ges, mer information skall
          inhämtas från Telia där svaren inte var självklara.
          Jan förtydligade därefter var föreningens ansvar slutar och var fastighetsägarens tar
          



          vid. Klargörande gjordes av de olika kostnaderna som uppkommer, beroende på vad 
          medlemmarna väljer för alternativ.

11. Avslut
        Ordförande Kurt Fredriksson tackade för visat intresse och avslutade mötet.

       

        Ordförande:                           

     ….....................................         
     Kurt Fredriksson

     Sekreterare:

     ….....................................
    Barbro Ström

     Justeringsman:

      
    …......................................
    Jörgen Henriksson

    Justeringsman:

    …......................................
    Kent Lennartsson

  


